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KTW – Visit by the Civil Engineering Society, ENS, Hong Kong University (HKUSU)   

 

A site visit to CKR-KTW project and Community Liaison Centre (CLC) by the students of the Civil Engineering 

Society, ENS, Hong Kong University (HKUSU) was held on 20 October 2018.The CKR-KTW Project Team 

presented an introduction the major infrastructure in Hong Kong – Central Kowloon Route project to the 

pupils including project’s background, construction method, safety and environmental issues. Site visit to 

Kai Tak area was also arranged for the pupils to understand more on the construction method.   

 

啟德⻄ – 香港大學學生會工程師學會土木工程學會工地參觀 

香港大學學生會工程師學會土木工程學會學生於 2018 年 10 月 20 日參觀了中九龍幹線(馬頭角)社

區聯絡中心及啟德⻄工地。工程團隊為同學們介紹及講解香港的主要基建 ─的中九龍幹線，包括

該幹線的背景及建造方法。我們也安排學生參觀了建築工地 ，並向他們講述了啟德⻄⼯程的施⼯

方法、安全及環境事項等。 

 

  

 

 
 

 

  



 
 

 

 


